
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 4. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 448
Det forlød omkring årsskiftet fra ledelsen af akuttelefon 1813, at den lange
ventetid ikke har været et problem, da patienterne ikke ringer til 1813 om al-
vorlige sygdomme. Det forlyder ligeledes, at epikriser ikke har betydning, da
folk ikke ringer om alvorlige sygdomme. Er ministeren enig med ledelsen i
1813 i dette? Har ventetiden på 112 opkald ændret sig efter 1. januar 2014?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mai Mercado (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mai.Henriksen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Annette Lind
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